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Abstract (en)
This shoe comprises an outsole (outer sole) (2), a counter (stiffener) (4) surrounding the heel, a vamp (8), as well as a lining (11) made from elastic
material extending over the top of the front of the foot inside the vamp (8), the vamp and the rear counter being assembled to the outsole (2) in a
peripheral assembly zone (3) of the sole. According to the invention, the elastic lining (11) has no bottom and is fastened via its lower peripheral
edge to the outsole, in the peripheral assembly zone of this sole, and the lining (11) is fixed at the rear, on either side of the shoe (4a), to the rear
counter. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette chaussure comprend une semelle externe (2), un contrefort (4) entourant le talon, une empeigne (8), ainsi qu'une doublure (11) en matériau
élastique s'étendant sur le dessus de l'avant-pied à l'intérieur de l'empeigne (8), l'empeigne et le contrefort arrière étant assemblés à la semelle
externe (2) dans une zone d'assemblage périphérique (3) de la semelle. Selon l'invention, la doublure élastique (11) est dépourvue de fond et est
fixée par son bord périphérique inférieur à la semelle externe, dans la zone d'assemblage périphérique de cette semelle, et la doublure (11) est fixée
à l'arrière, de chaque côté de la chaussure (4a), au contrefort arrière. <IMAGE>
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